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Protokół 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

w dniu 6 stycznia 2010 roku

Obecni

1. Dominik Penar Przewodniczący Komisji obecny
2. Andrzej Mentel Z – ca Przewodniczącego obecny
3. Krystian Dąbrowski obecny
4. Marian Kita obecny
5. Hanna Szotowska nieobecna
6. Danuta Walczak obecna
7. Mirosław Kędzierski obecny

Komisję prowadzi     Przewodniczący – Dominik Penar

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli 

Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska, Prezes MCKS Czeladź Renata Hilarowicz, Z -ca Prezesa Górnika Piaski 
Dariusz Pietrzykowski, mieszkaniec Przemysław Szałański

Temat posiedzenia Komisji 

1. Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia warunków i trybu wspierania
w tym finansowego, rozwoju sportu kwalifikowanego na obszarze gminy Czeladź

Temat omawia Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska 

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Radny Marian Kita
2. Z -ca Burmistrza Anna - Ślagórska
3. Dominik Penar  Przewodniczący Komisji
4. Prezes MCKS                 Renata Hilarowicz
5. Z- ca Prezesa Górnika   Piaski Dariusz Pietrzykowski
6. Radny Andrzej Mentel
7. Radna Danuta Walczak
8. Mieszkaniec Przemysław Szałański



Z -ca Burmistrza Anna – Ślagórska : proponuję autopoprawkę w § 3 pkt 1 w ostatnim myślniku i w § 12 
przeredagowanie zapisu na zapis o brzmieniu : na wysokość środków finansowych

Z -ca Burmistrza Anna – Ślagórska : proponuję przeredagować ten zapis na zapis wysokość środków 
finansowych przeznaczonych na wspieranie rozwoju sportu kwalifikowanego określa Rada Miejska w 
Czeladzi w Budżecie Miasta na dany rok

Dominik Penar                   Przewodniczący Komisji  
Czy są jeszcze jakieś propozycje zmian do treści uchwały

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Z -ca Burmistrza Anna – Ślagórska
2. Radny Andrzej Mentel
3. Mieszkaniec Przemysław Szałański
4. Dominik Penar Przewodniczący Komisji

Dominik Penar                   Przewodniczący Komisji  
Proponuję poddać pod głosowanie projekt uchwały dot. określenia warunków i trybu wspierania w tym 
finansowego, rozwoju sportu kwalifikowanego na obszarze gminy Czeladź  z wyłączeniem  § 5

Dominik Penar                   Przewodniczący Komisji  
Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały z wyłączeniem § 5

Głosowanie 

5 głosów za
0 głosów przeciw
1 głos wstrzymujący się

Dominik Penar                   Przewodniczący Komisji  
Proponuję aby w jutrzejszym dniu Komisja spotkała się o godz. 13.30. Chciałbym jeszcze dziś porozmawiać 
na temat Planu Ramowego Komisji Edukacji Kultury i Sportu

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Z -ca Burmistrza Anna – Ślagórska
2. Radny Andrzej Mentel
3. Dominik Penar Przewodniczący Komisji
4. Radny Marian Kita



5. Radny Mirosław Kędzierski

Dominik Penar                   Przewodniczący Komisji  
Zamykam posiedzenie Komisji Edukacji Kultury i Sportu

    protokołował                                                                                                             Przewodniczący
Krystian Załęczny            Komisji Edukacji Kultury 
                                                                 i sportu

     Dominik Penar

integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy


